
Referat Bestyrelsesmøde i Racekatten d. 7. juni 2016 hos Pia 

Deltagere: Poul Kiærulf, Pia Børgesen, Tine Jensen, Mariann Zittlau, Lene Skov Gerken, Camilla Scharff 
Afbud: Susanne Høj Andersen, Susan Jonassen, Bent Aggersbøl 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 7. april 2016 
Venter til næste gang. 

 
2. Formanden/næstformanden orienterer 
a. FU 

 Dyrlægekontrol af alle katte på udstillinger er blevet nedstemt på FiFe generalforsamling. 
Stikprøvekontrol vurderes tilstrækkeligt. FU har dog besluttet at fortsætte med dyrlægekontrol 
af alle katte i Middelfart. 

 Forslag om antal forfædre til at definere en race faldt. 

 Maine Coon forslag faldt. 

 Sølv Birma er blevet godkendt. 

 Middelfart er ændret til 2 dages 2 cert udstilling. 

 Finsk forslag blev vedtaget om at 2 dages 2 cert-udstillinger kan arrangeres således, at samme 
race kan opnå de 2 cert. på samme dag. 

b. Næstformanden 

 Racekatten er kontaktet af Slagelse Festuge med invitation til Dyrenes Dag. Annette 
Søndergaard er tovholder på dette. 

 Klubben har fået oplyst, at en opdrætter har katte under forhold, der ikke lever op til FiFes avls- 
og registeringsregler. 

c. Indkomne sager 

  
3. Orientering/beslutninger fra Udstillingsudvalget 

 Racekatten har bestilt beach-flag. 

 Der er dobbeltudstilling næste gang, og Bette skal parallel-bedømme. 

 MZ: Mange udstillere syntes ikke, at Hvidovre-udstillingen havde været promoveret nok. PB: 
Skulle være annonceret i kommunens aktivitetskalender, og havde været i diverse Facebook-
grupper. Hvidovre er bestilt igen til næste år. Alle syntes det var en rigtig god udstilling! 

 Der stilles spørgsmåltegn ved Racekattens sponsor-aftale med Royal Canin. 

 TJ forslår BOB-show for killing/ungdyr til næste udstilling. 
4. Orientering fra Stambogssekretær 

 Har medium travlt, ca. 4 ugers ventetid på stamtavler. 

 Holder sommerferie i uge 27-28-29. 

 Fejl vedr. avlsforbud er rettet i webshoppen. 
5. Orientering fra kasserer 

 Beholdningen er små 200.000 kr. 

 Der diskuteres om vi skal opgradere MobilePay-betaling fra Camillas tlf. til en firmaaftale. Lene 
vil undersøge, om Racekatten kan gå under definitionen af ”eet salgssted” til en MobilePay 
One-aftale. 

6. TODO-listen 

 Se bilag 2.  

 Sommerfest: Er arrangeret på Traktørstedet d. 4. september. 
7. Potemøder 

 Camilla snakker med Pernille ude fra Skovlunde Herlev dyreklinik, om hun kunne tænke sig at 
holde foredrag om tænder. 

 Seneste møde var om Fødsler i Valby, og næste gang skal vi ud til Bent. 



 Der planlægges også intro-møde(r) til katteverdenen. 
8. Biblioteksmøde 

Biblioteksmøde i Hvalsø var stor succes! Både for racekattefolk og besøgende. Racekatten var i 

Dagbladet. Og det gav enkelte nye medlemmer. 

 
9. Bordet rundt 

Tilbud på køb af grus fra Agrosam tilbydes til medlemmerne. 
 
10. Kommende møde 

8. juli hos Susan 
9. september hos Camilla 
18. november hos Susanne 
27. januar 2017 hos Mariann 

 
11. Eventuelt 

Intet. 


